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INVESTOR’S CHOICE

GOLD MINING


新⻄兰投资选择——⾦矿

New Zealand Investor 新⻄兰投资者



Location: West Coast, New Zealand 地点：新⻄兰⻄海岸


Contains a total area of 3971 hectares (9808.37 Acre/39,710,000 square meters) of 
permitted area spread across 4 different permits. ⾦矿可开采区域占地3971公顷 （9808.37
英亩/39,710,000平⽅⽶），分布在4个不同矿区。


The extraction is targeted at the alluvial (placer) gold bearing gravels that is 
concentrated in deposits across the operation area.  开采⽬标是集中在整个运营区域的沉积
物中的冲积层（砂砾）含⾦砾⽯。

PROJECT OUTLINE项⽬介绍



Mineral permitting is administered by New Zealand mineral and petroleum (NZPAM) under 
Crown Minerals Act 1991. 根据1991年《皇家矿产法》，矿产许可由新⻄兰矿产和⽯油（NZPAM）管
理。


Two Mining Permits. 两处采矿许可证。


Two Exploration Permits. 两处勘探许可证。


Long term access agreement secured with Land owners (approx 30 percent of permitted 
area). With all remaining landowners open to negotiation or buyouts. 可与⼟地所有者签订⻓期准
⼊协议（约占矿区⾯积的30%）。所有剩余的⼟地所有者都愿意进⾏谈判或收购。

CONSENTING AND PERMITTING AUTHORITY

同意和许可授权



South 南区


• Preliminary mining has been conducted and feasibility assessed. 初
步采矿已经进⾏，可⾏性评估已经完成。


• An initial pit area of 4,000 square meters and an average depth of 
25 meters was excavated and processed. The average gold yield of 
0.15 grams per cubic meter of material processed. 挖掘和处理后，初
始坑⾯积为4000平⽅⽶，平均深度为25⽶。每⽴⽅⽶矿料的平均⻩⾦产量
为0.15克。


• Pit test shows a continuation of mineral-rich deposits towards the 
east of the mine site. 矿井测试显示，矿址以东连续存在富含矿物质的矿
床。


• Next Stage would involve the continuation of testing along the 
deposit area and finishing the construction of the processing plant 
and procurement of excavation equipment. 下⼀阶段将包括继续沿矿
床区域进⾏测试，完成加⼯⼚的建设和挖掘设备的采购。

PERMIT 1 

矿区1

North 北区


• The existing processing plant was constructed, 
and testing was conducted around the 
surrounding area. Gold was discovered on the 
surface level, ~6-7 meters. 现有的加⼯⼚已经建
成，并在周边地区进⾏了测试。在地表上发现了⻩

⾦，⼤约6-7⽶。


• The next stage would focus on deep-level 
testing and full commissioning of processing 
plant. 下⼀阶段重点将在加⼯⼚的深度测试和全⾯调
试。



Testing was conducted throughout the claim area, with a mix of hole and pit tests. 在整个矿区进⾏了测试，包括
打孔和矿坑测试。


All hole test were conducted to a depth of 8 meters with significant mineralisation throughout the claim. 所有
孔洞测试都是在8⽶深进⾏的，整个矿区都有明显的矿化。


Multiple pit tests shows material with 0.15-0.2 grams of gold per cubic meter of washed processed. 多次坑测试
显示，每⽴⽅⽶⽔洗法处理的矿料中含有0.15-0.2克⻩⾦。


Preliminary Pit test processed roughly 4000 cubic meter of material from a depth of 4-5 meters shows 
mineralisation of approx 0.12g, Pit tests also shows adequate water supply to support full scale mining.  初步矿
井测试从4-5⽶深度处理了约4000⽴⽅⽶的矿料，显示矿化约为0.12克，矿坑测试还显示有⾜够的⽔源来⽀持全规模采
矿。


The next stage would involve establishing a trial processing facility and the supporting equipment. 下⼀阶段将
建⽴⼀个试验处理设施和配套设备。

PERMIT 2 

矿区 2



Early stage exploration with hand panning and hole testing. Gold was discovered on the 
surface level ( approx 4 meters).  在早起勘探阶段使⽤⼿⼯淘洗和开孔测试。 在地表（约4
⽶）发现了⻩⾦。


The next stage would require more exploration testing along the eastern corner of the 
permit area where trends shows mineralisation from Permit 1  might be connected with. 
下⼀阶段将需要沿着矿区的东⻆进⾏更多的勘探测试，趋势显示矿区1的矿化可能与之相关。

PERMIT 3

矿区 3



Permit area in early stages of development. Historical data shows large scal dredging 
has occurred towards the southern corner of permit. Mineralisation is highly probable 
given the trends and data collected from previous permit areas. 矿区处于早期开发期。
历史数据显示，向矿区的南⻆进⾏了⼤型的挖掘。鉴于从以前的矿区收集的趋势和数据，矿化的
可能性很⾼。


Next stage would involve exploring the eastern sections of the claim where data 
indicates an old riverbed may exists connecting with existing wash channels. 下⼀阶段
将开发矿区的东部，数据表明可能存在与现有淘洗通道相连的旧河床。

PERMIT 4

矿区 4



Open to all offers and mode of investment. 对所有报价和投资⽅式开放。


A Minimum investment threshold of 5 million New Zealand Dollars. 最低投资⾦额5百万
新⻄兰元。


Support on Investor’s Immigration. ⽀持投资⼈申请新⻄兰投资移⺠。


More informations can be given for upon request. 更多信息可应要求提供。

METHODS OF INVESTMENTS

投资⽅式



BROADVIEW CULTURE AND 
EDUCATION FOUNDATION 

INCORPORATED

• 72 Taharoto Road, Takapuna, Auckland, New 
Zealand


• 0064 9 6003733/0064 21 309006


• sophianzakl@gmail.com


